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Kzysztof Kowalski
Radny
Rady Miasta
Wloclawek

w odpowiedzi na interpelacje wniesionq podczas obrad XXV sesji Rady Miasta woclawek,

w sprawle zabezpieczenia Srodk6w w bud2ecie na 2017 rok na zakup samochod6w pzystosowanych

do pzewozu os6b niepelnosprawnych na potzeby zespolu Szk6t Nr 3 oraz Zespolu Szkol

Integracy.inych Nr 1 we Woclawku, informujg,2e wydzialy UM skladaly projekt bud2etu na 2017 rok do

dnia 15 wze5nia br.

Jednocze6nie informujq, i2 na dzieri dzlsiejszy w Panstwowym Funduszu Rehabilitacji Os6b

Niepelnosprawnych nie jest realizowany program polegajqcy na dofinansowaniu zakupu bus6w dla

szkoly.

W sprawie wielko$ci dofinansowania i wkladu wlasnego samozqd6w zainteresowani dyrektozy winni

sie kontaktowad z pracownikami PFRON w 2017 roku, jeSli taki program zostanie uruchomiony.

Do wiadomosci:

1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr
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